
Dagsorden/referat 
For møde i skolebestyrelsen for Skolen på Herredsåsen, 
Torsdag den 29.01.04. kl. 17.30  
 
Sted: Mødelokale 1. 
 
Medlemmer: Anne Ritzau, Huwaida Khalil, Birthe Petersen, Birgitte Olsen, 
Anne Fabricius, Anne Larsen, Inge Andersen, Viggo Kjær, Hans Jakob 
Madsen, Claus Bülow, Karen Boesen, Svend Olesen, eleverne Jeppe 
Jacobsen og  
 
Fraværende  Rie Egebjerg. 
 

 
Dagsorden der offentliggøres 

 
 
 
 

17.01.01 
158.    Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

     
  

 
17.01.01 
159.    Godkendelse af referat 
Godkendt 

 
 
 
17.21. 
160.    Skolebestyrelsens beretning for 2003. Bilag medsendes. 
Godkendt, med få redaktionelle bemærkninger. 
 
 
 
 
17.02.00.Ø.    Budget 2004 
161    Husenes budgetter inden for skolens rammebevilling. 
    Bilag medsendes. 
Husenes budgetter blev gennemgået, drøftet og godkendt af skolebestyrelsen. 

 



00.17. 
162.    Ny SSP-struktur i Kalundborg. Bilag medsendes. 

SSP-oplægget blev drøftet. Skolebestyrelsen byder den nye struktur 
velkommen. Bestyrelsen ønsker at behandle emnet på et senere tidspunkt 
med inddragelse af SSP-folk. 

 
. 

 
17.01.01 
163.  Ønsker til punkter på kommende møde i Fælles Rådgivende Organ 
Bestyrelsen har ingen forslag pt. Formanden modtager gerne forslag inden 3/2 
2004.      
  
 
17.07.00 
164.   Møde med skolens kontaktforældre (ad.. Pkt. 152 fm.) 
  Mødet aftalt til den 01. marts 2004, kl. 19 – 21. 
 
 
165. Meddelelser 
 

 Elevrådet 
Der blev orienteret om cafeen i Hus 3; der indkøbes spil   
m.v.. Man ønsker sig asfaltbelægning i cykelskurene. 
Man ønsker asfalt på sti mellem Blokkene på Klosterparkvej og 
cykelstien. 
 

 Skolebestyrelsen 
Anne Ritzau har svært ved at møde til SB-møder placeret kl. 
17 på torsdage. 

   På næste møde evalueres modellen med skiftende mødetids-   
   punkter. 

Skolen har ansøgt økonomiudvalget om tilladelse til at måtte 
lease nye computere for et beløb svarende til ca. 400.000 kr. 
 Skolelederne 
Der blev orienteret om UU-dannelse og UVM-undersøgelse 
 Pædagogisk Råd 
Der har været afholdt statusmøde om skolens pædagogiske  
Udvikling - et godt afsæt i forhold til planlægning af det 
kommende skoleår. 
 SFO 
Intet at bemærke. 
 DLF-tillidsrepræsentant 



Intet at bemærke 
 Kantinen 
Der har netop været afholdt kantinebestyrelsesmøde. Man 
satser på at variere sortimentet. Kantinen er tildelt endnu en 
Smiley og er populær blandt eleverne. 
 

 
 
165.    Eventuelt. 

Intet at bemærke. 
 
 
Mødet sluttede kl. 19:25. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


